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Situatie Swinnen 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders, 
Kopie aan de gemeenteraad, 
 
Betreft: vragen aan het College van B&W met het verzoek om schriftelijke 
beantwoording 
 
 
Weert, 16 juni 2015 
 
Geacht College, 
 
Onlangs ging de SP langs de deuren in de wijk Leuken in de onmiddellijke omgeving van het 
vleesverwerkingsbedrijf Swinnen.1 Dit naar aanleiding van diverse aanhoudende klachten 
over het bedrijf. Hierover willen wij u enkele vragen stellen. 
 
De overlast die het bedrijf veroorzaakt mag geen nieuws zijn. De SP en ook andere partijen in 
de gemeenteraad hebben hier regelmatig op gewezen. Ondanks beloftes van de gemeente om 
met de bewoners en het bedrijf in contact en discussie te blijven wordt dit door hen niet zo 
ervaren. Men voelt zich in de steek gelaten.  
 
- Welke inzet, welke overlegmomenten zijn er in de afgelopen twee jaar tussen de 

gemeente, bewoners en het bedrijf geweest? 
- Bent u bereid om opnieuw de dialoog aan te gaan en hierin een actieve rol te nemen? 

 
In eerdere toezeggingen is strikte handhaving door de gemeente beloofd op overtredingen 
door het bedrijf. De SP heeft in 2010 bewoners dan ook opgeroepen klachten zo snel mogelijk 
te melden.2 
 
 

                                                 
1 http://weert.sp.nl/nieuws/2015/05/wegwezen-uit-de-wijk 
2 http://weert.sp.nl/nieuws/2010/04/sp-informeert-omwonenden-swinnen-leuken 



 

- Hoeveel klachtenmeldingen heeft de gemeente in de afgelopen twee jaren ontvangen. 
Neemt dit aantal toe of af? 

- Hoe vaak heeft de gemeente handhavend opgetreden richting het bedrijf en hoe vaak was 
dit naar aanleiding van klachten? 
 

De klachten van bewoners zijn divers. Op de belangrijkste zullen we middels de volgende 
vragen ingaan. 
 
- Bent u op de hoogte van de stankoverlast die de biomassa installatie van het bedrijf met 

zich meebrengt? 

- Betreft de installatie een verbranding- of vergistinginstallatie voor houtsnippers? 

- Wat zijn de risico’s voor de directe omgeving op het gebied van gezondheidsschade en 

in het geval van een mogelijke vergistinginstallatie explosiegevaar? 

- Heeft de gemeente invloed, direct of indirect via andere instanties, op handhaving van de 

hygiëne binnen het bedrijf? 

- Waarom is in de Middelstestraat ten gunste van het bedrijf een parkeerverbod ingesteld 

waar de omwonende alleen maar last van hebben? 

- Kan de gemeente schade aan trottoirs, straatkolken en ander publiek bezit door 

vrachtwagens die aan het bedrijf leveren verhalen op het bedrijf? 

 

Er zijn in de laatste twee jaar vanuit het college en ook uit de gemeenteraad op meerdere 

momenten stemmen opgegaan om het bedrijf te verplaatsen naar een geschiktere locatie. Ook 

Weert Lokaal heeft hierover recent aan uw College vragen gesteld. 

 

- Hoe staat het met de plannen tot verplaatsing? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Jeroen Goubet,   
SP Weert 
 
 


